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Tijdens de Ronde van 5 september 2024 wordt het agendapunt Rondevoorstel PIT MP 
feesten behandeld.  
 
Opmerking vooraf: in onderstaande antwoorden wordt soms ook verwezen naar de 
antwoorden van dezelfde strekking die het college reeds heeft gegeven op de verschillende 
artikel 43 RvO brieven die naar aanleiding van dit onderwerp zijn gestuurd. Deze brieven zijn 
als bijlage meegestuurd.  
 
Vragen fractie PIT 
 
Vraag 1A 
De gemeente stelt dat er de afgelopen jaren dalende aantallen bezoekers voor de MP-
feesten zouden zijn geweest. Kunt u aangeven welke informatie u daarover ter beschikking 
heeft om dit te concluderen? 
 
Antwoord: 
Voordat de nieuwe subsidieregeling in 2022 werd ingevoerd, hebben met de organisatie MP 
feesten gesprekken plaatsgevonden waarin is aangegeven dat – om in aanmerking te komen 
voor de bovenregionale evenementensubsidie met een maximaal subsidiebedrag van € 
30.000 – het evenement minstens 4000 bezoekers (waarvan 1000 bezoekers buiten de 
gemeente) dient aan te trekken. Uit de gegevens die de organisatie zelf heeft aangeleverd 
t.b.v. de aanvraag voor de evenementenvergunning bleek het evenement hier in 2018 (2500 
bezoekers) en 2019  (3000 bezoekers) al niet aan te voldoen. In deze gesprekken is 
aangegeven dat om de hoogste categorie subsidie te behouden, het nodig is dat het 
evenement doorontwikkeld wordt en meer bezoekers gaat aantrekken. Uit de 
subsidieverantwoording van 2022 blijkt dat de MP feesten over het hele weekend (vrijdag t/m 
zondag) 2230 bezoekers heeft ontvangen, met op zaterdagavond 1530 bezoekers waarvan 
1100 betalende bezoekers. In de subsidieaanvraag voor 2023 geeft de organisatie MP 
feesten aan ‘enkele duizenden bezoekers’ te verwachten en heeft nagelaten dit antwoord 
verder te motiveren. Verder blijkt dit ook uit de vele ambtelijke en bestuurlijke gesprekken die 
afgelopen jaren zijn gevoerd met de organisatie MP feesten. Tenslotte, zijn de MP feesten de 
afgelopen jaren zowel ambtelijk als bestuurlijk bezocht. Voor meer context en overzicht wordt 
verwezen naar de antwoorden op de artikel 43 RvO-brieven.  
 
Vraag 1B 
Kunt u aangeven hoe u dit heeft gemeten en welke methode of methodes daar voor gebruikt 
worden?  

Antwoord: 
Dit wordt beoordeeld aan de hand van een combinatie van aangeleverde informatie door 
organisaties zelf t.b.v. de subsidieaanvraag en de evenementenvergunning. Bij (jaarlijks) 
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terugkerende evenementen kijken we ook naar de informatie (w.o. een inhoudelijke en 
financiële evaluatie) die is aangeleverd t.b.v. de subsidievaststelling. Evenementen worden 
ook vaak zowel bestuurlijk als ambtelijk bezocht. 

Vraag 1C 
Worden deze methodes ook bij andere evenementen worden toegepast?  

Antwoord: 
Ja.  
 
Vraag 1D:  
Zo ja, kunt u aangeven welke evenementen op dezelfde wijze worden gemeten en 
beoordeeld? 

Antwoord: 
Alle evenementen die subsidie ontvangen o.b.v. de Subsidieregeling Evenementen Sittard-
Geleen 2022 worden op dezelfde wijze gemeten en beoordeeld. De regionale en 
bovenregionale evenementen die in 2023 o.b.v. deze regeling zijn gesubsidieerd zijn: 
Glanamundo, Mama’s Pride, Smartlappenfestival, Kunstbende, Crossing Borders, 
Koempelrock, Smokey South, Glazenhuis, Popronde, Fabelachtig Geleen, Doe Dag en  
Koningsdag Geleen.  

Vraag 2A:  
U spreekt over het ontbreken van een regionale of boven lokale uitstraling bij de MP-feesten. 
Kunt u aangeven welke criteria u hanteert om dit te concluderen omtrent de MP feesten? 

Antwoord: 
Het college stelt dat de MP feesten dienden te worden beschouwd als een regionaal 
evenement en niet als een bovenregionaal evenement. Een bovenregionaal evenement moet 
cumulatief voldoen aan de volgende voorwaarden: 1. ‘draagt bij aan de leefbaarheid, de 
sociale cohesie en de profilering van de gemeente’, 2. ‘trekt minimaal 4000 bezoekers 
waarvan tenminste 1000 bezoekers afkomstig zijn van buiten de gemeente’ 3. ‘Krijgt 
bovenregionale media-aandacht’. 

Vraag 2B: 
En kunt u aangeven wat nodig zou zijn om de MP feesten wel een boven lokale uitstraling te 
geven?  

Antwoord: 
Het evenement dient dan minimaal 4000 unieke bezoekers te trekken, waarvan 1000 
bezoekers afkomstige van buiten de gemeente en dient daarnaast bovenregionale media-
aandacht te trekken. Dit betekent dus andere media-aandacht dan alleen in Zuid-Limburg. 

Vraag 3 en 3A: 
Kunt u aangeven waarom er in het verleden  specifiek is gekozen voor de samenwerking met 
het Brightlands festival en niet voor een andere combinatie? Welke redenen lagen daar aan 
ten grondslag? 

Antwoord: 
Het college ziet veel potentie in de ontwikkeling van een kwalitatief hoogstaand circulair 
festival met een muzikale en amusementscomponent. Het Bright festival werd destijds nieuw 
in het centrum van Geleen opgezet en het college zag kans om door het bundelen van de 
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krachten van de twee organisaties een nieuw festival concept te ontwikkelen, de 
bezoekersaantallen te verhogen, de kosten ter verlagen, een nieuwe doelgroep aan te 
spreken en het festival in gezamenlijkheid kwalitatief verder te ontwikkelen. Daarnaast is bij 
de organisatie MP feesten getoetst of zij meerwaarde zagen in een samenwerking met de 
Kermis Geleen. Dit zou tevens een katalysator zijn voor het verhogen van de 
bezoekersaantallen omdat de Kermis Geleen zowel binnen als buiten de regio bekend is. De 
organisatie MP feesten zag echter geen soelaas in deze samenwerking. 

Vraag 4 
Welke activiteiten heeft de gemeente uit eigen beweging ondernomen om de MP feesten te 
behouden? 

Antwoord: 
Het besluit om in 2024 geen MP feesten te organiseren is genomen door de organisatie en 
niet door het college. Het college ziet het bovenal niet als haar gemeentelijke taak om de MP 
feesten (koste wat kost) te behouden. Voor een overzicht van het contact dat er afgelopen 
jaren is geweest met de organisatie en welke activiteiten zijn ondernomen om de feesten te 
ondersteunen in de doorontwikkeling, wordt verwezen naar de antwoorden op de 
verschillende artikel 43 RvO brieven over dit onderwerp die als bijlagen zijn bijgevoegd.  

Aanvullend op de reeds verstrekte informatie en hetgeen toegelicht onder vraag 3 heeft het 
college voor de editie in 2019 de organisatie MP feesten benaderd met het verzoek om een 
jongerenfestival toe te voegen aan hun bestaande concept, om zodoende het festival te laten 
doorgroeien naar een boven regionaal evenement. De organisatie heeft hier aanvullende 
subsidie voor ontvangen. 

Vraag 4 A en B 
Is overwogen om een andere combinatie toe te passen? Zo ja welke. En waarom is dit niet 
gelukt? 

Antwoord:  
Zie antwoord op vraag 3.  

Vraag 5 
Kan men aangeven waarom men moest opgaan in 1 entiteit? 

Antwoord: 
Er is nooit gesteld dat MP feesten en het Bright festival moesten opgaan in één entiteit. 
Afgelopen twee jaar ontvingen zowel de MP feesten als het Bright festival een aparte 
subsidie. Indien de MP feesten zich hadden willen door ontwikkelen als boven regionaal 
evenement dan had de organisatie iets moeten veranderen in haar concept om het 
evenement te laten verder groeien. In dat geval  was het voor de hand liggend dat deze 
doorontwikkeling had plaatsgevonden samen met het Bright Festival. Een intensievere 
samenwerking zorgt ervoor dat de evenementen steeds meer met elkaar versmelten. Daar 
waar het nu nog twee losse evenementen waren die samenwerkten, zou het dan meer de 
uitstraling (en kracht) van één evenement krijgen. Dit zou ook iets voor de 
subsidieverstrekking betekenen. Het college mag namelijk niet meerdere subsidies 
verstrekken voor hetzelfde evenement (verbod op subsidiestapeling). De organisatie MP 
feesten heeft dit idee afgewezen omdat zij graag hun eigen identiteit en concept wensen te 
behouden.   
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Vraag 5A 
Was u op de hoogte van de mismatch tussen de 2 organiserende partijen? 

Antwoord: 
De organisatie MP feesten heeft in november 2023 voor de eerste keer bespreekbaar 
gemaakt dat er (te veel) verschillen zijn tussen de vrijwilligersorganisatie van de MP-feesten 
en de organisaties van Stadslabs en CHILL. In de toelichting hierop ging het vooral over 
praktische zaken zoals het plannen van vergaderingen waarbij Stadslabs vooral overdag aan 
het werk is en organisatie MP feesten vooral in de avonden. In dit gesprek was er voor de 
rest een amicale sfeer en waren er geen tekenen dat er geen goede relate tussen de partijen 
waren.   

Vraag 5B 
Zo ja wat heeft de gemeente gedaan om die relatie te bevorderen? 

Antwoord: 
Hier was het college niet van op de hoogte en ziet dit daarnaast niet als haar gemeentelijke 
taak. 
 
Vraag 6 
Ziet u kansen en zo ja welke om de MP feesten weer naar Sittard-Geleen te halen? 
 
Antwoord: 
Het is aan de organisatie om te besluiten of zij de MP feesten in de toekomst nog in Sittard-
Geleen willen organiseren en hier binnen de geldende kaders een subsidie voor willen aan 
vragen. Wij toetsen deze aanvraag, net zoals wij andere aanvragen toetsen om een gelijk 
speelveld te creëren.  
 
Vraag 6A 
Wat heeft u daar (van de gemeenteraad) voor nodig? 
 
Antwoord: 
Van de raad of van de politiek is niets nodig. Van de organisatie is een aanvraag nodig die 
wij toetsen aan de subsidieregeling.   
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Steller  :     Shannen Jerbouh  
Telefoon  :   06-39546472 
E-mail  :   shannen.jerbouh@sittard-geleen.nl 
Team  :   Maatschappelijke Ontwikkeling  
 


